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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor emelkedhet végre komolyabb összeggel a 
minimálbér?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Annak ellenére, hogy a Kormány gyakran hangoztatja, 2010 óta milyen nagy mértékben növekedett
a minimálbér és a garantált bérminimum, szomorú tény, hogy többek között az alapvető élelmiszer 
és a szolgáltatások árának vagy épp a lakhatási költségek nagy arányú emelkedése miatt rengeteg 
honfitársunk nem tudja családjának biztosítani az emberhez méltó megélhetést, még a legnagyobb 
gondosság mellett sem.

Nem nehéz kiszámolni, hogy például egy hazai család lakhatásához szükséges, nagyobb városban 
található kiadó ingatlan bérleti díját és rezsiköltségét sem fedezi egy minimálbérnyi összeg, és 
akkor az egyéb költségekről, így az élelmiszerekről, a tisztálkodásról, az oktatáshoz szükséges 
eszközökről, a sportolásról, ne adj’ Isten szórakozásról még nem is beszéltünk.

A tisztességesen dolgozni akaró, de a minimálbér körüli összeget kereső emberek helyzetén némileg
enyhíthetne, ha a kötelező legkisebb munkabér összegét egy egyszeri, jelentősebb összeggel 
megnövelné a kormány, ha kell, akkor a munkaadók ehhez szükséges terheit csökkentve. Ez 
hozzájárulhatna ahhoz, hogy ne csak hazai szinten emelkedjen a minimálbér, hanem nemzetközi 
szinten se kelljen amiatt szégyenkeznünk, hogy szinte az összes európai uniós ország, így 
Szlovákia, Lengyelország, Horvátország vagy épp Románia is elhagy minket a minimálbér 
tekintetében.

Kérdezem tehát Miniszter Urat, hogy tervezi-e a Kormány a minimálbér jelentősebb mértékű 
emelését?

Várom érdemi válaszát!


